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Fargekode: 

Rød Oppgaver 

Grønn Kommentarer underveis i møtet 

Blå Konklusjon 

 
Innsjekk: 
 
Ris/ros:  
 
Oppgaver fra forrige møte 
 
Oppgave Hvem? Utført? 

Referat fra forrige møte er godkjent og publisert? Jo Petter Ja 

Vokse legger Liv Johanne, Jonas, 
Magnus, Jo Petter, 
(Thea tar ansvar) 

Ja 

Oppdatere instagrammen på nettsiden Brage (Liv Johanne) Ja 

Minecraft Eyvor, (Jonas) Ja 

Spør om vi kan ha en ny snap-takeover  Anna Ja 

Julekort Alle, Eyvor lager 
doodle 

Ja 

Få en oversikt over undergruppene sine ledere Jonas Nei 

Booke rom for Hafskjold effekten og spørre om 
matservering/pepperkake 

Eyvor og Sanna Delvis 

Melde HS på pepperkakehuskonkurranse, lage 
doodle for når vi kan lage 

Jo Petter Ja 

Sende mail til Thomas og Ragni for levende lys til 
advent 

Jo Petter Ja 

Finne en julekalender vi kan se sammen på discord Eyvor Nei 



 
 

 
Prioriterte saker: 

- Møter på nyåret: hvilken frekvens ønsker vi og hvilken dag? 
- Det skal lages en doodle på nyåret for å se når det passe å ha fast 

møtetidspunkt.  
- Det ble bestemt at det skal være HS-møte hver uke på nyåret.  

 
- Velge HS-medlem til valgkomité for den Røda Ulv. 

- Eyvor skal representere HS i valgkomitéen for den Røda Ulv.  
 

- Julekort 
Alle: Ta bilder 
Liv Johanne: Klippe sammen design 
Liv Johanne: Printe ut fint 
Jo Petter: Finne ut hvem som skal ha 
Jo Petter og (Anna): Levere til de som skal ha 

 
Komiteer (oppdatering): 

● Leder:  
○ Referat fra linjeforeningsledermøte 

■ Buddyprisen 
● Linjeforeningene ved NTNU vant Buddyprisen, 50 000kr hver 

til Gløs og Dragvoll campus. 
● Det ble opprettet en gruppe innad i linjelederforumet som skal 

komme med forslag om hva vi skal gjøre med pengene. 
- Pengene skal ideelt sett brukes slik at det kommer alle 

studenter i alle linjeforeninger til gode.  
- Forslag som ble tatt opp på linjeforeningsledermøtet 

var: 
- Et stort digitalt arrangement 
- Noe langtidsvarende digitalt 
- En lunsjplass 

  
■ Kontrollsamtaler ved eksamen 

● IE-fakultetet har trukket tilbake forslaget for høsten 2020, men 
utreder det videre for våren 2021. Andre fakulteter vil muligens 

Advare medlemmene at det blir kontorvask så da må 
kopper være hentet og hyller være tomme 

Jo Petter Ja 

Doodle på når HS vil vaske kontoret Jo Petter Ja 

Fikser et fint format for blæsting av movember Liv Johanne Nei 

Blæste Movember på sin private sosiale platform Alle Eyvor, Jo 
Petter, 
Thea 



gjøre det samme, men da får man bedre forvarsel om vi vil 
komme med et standpunkt. 

 
● Kasserer: 

○ Vipps legges ned snart 
- Så kasserer har fikset bruker på iZettle og gjort klar til overgang.  
- Må fikse et par småting før fullstendig overgang.  

○ Små utlegg fra undergruppene 
 

● Nestleder: 
○ Oppdal  

■ Tilbud  
- Prisen per pers i skrivende stund blir på ca. 3 - 4000 kr  
- Det er skaffet en kontrakt for hoteller og transport. Fristen for å 

svare har gått ut, men det går fint ifølge en avtale over  telefon. 
- Jonas, Magnus, Anna og Eyvor skal finlese kontrakten.  
- FadderKom blæster Oppdal for første klasse.  

● Emneansvarlige har ikke tilrettelagt datoer 
- Så det er vanskelig å sette en fast dato 
- Spesielt to biologifag har sagt at de ikke vil legge til rette for tur 

til Oppdal. 
● Strava 

- Skriver inn alle km som linjeforeningen dokumenterer manuelt for 
strava-stafetten.  

 
● Faddersjef:  

○ Oppdal 
- Planlegger en rebus 

○ Spørsmål fra masterfaddersjef Thomas: 
■ “Jeg skal promotere for å ta opp folk til masterfadderstyret i starten av 

desember, er det da bare å bleste i medlemsgruppa og skal opptaket 
verifiseres av styret eller er det opp til meg å lage styrestruktur og 
bestemme antall ut ifra behov?” 

- Thomas får full frihet når det kommer til opptak til 
master-fadderkomité, trenger ikke verifisering av HS. 

- Anna har rett til å være med på møter dersom hun ønsker det, 
ellers skal de styres selvstendig.  

- Thomas får ikke sin egen e-post som masterfaddersjef grunnet 
ekstra kostnader knyttet til flere e-postdomener. 

- Eyvor svarer på mailen. Deretter tar Anna over kontakten 
mellom Thomas og styret.  

■ Collegegensere 
- Nuklomedia sender ut en forhåndsbestilling på nyåret, de som 

ønsker kan da bestille.  
 

● Arrkom: 
○ Julebord til neste år er bestilt 
○ Krabbe 



■ Studenterhytta har fremdeles ikke svart på mailen min angående 
middag, så jeg har mast 

- Silje skal ringe studenterhytta 
■ Vurderer å se om det er mulighet for å leie et annet lokale, eks 

Ranheim.  
● Fordeler: 

○ Billigere 
○ Bedre dialog 
○ Større lokale (Studenterhytta har kapasitet til 50-60 

personer) 
○ Studenterhytta er uoversiktlig 
○ Enklere med transport og catering.  
○ Badstuen på Studenterhytta er uansett stengt.  

● Ulemper 
○ Tradisjonen sier at det skal være på studenterhytta  
○ Studenterhytta er gøy 

● Det ble bestemt at vi prøver å fortsette å planlegge Krabbe på 
studenterhytta, men at det lages en plan B (avtale) med 
Ranheim 

○ En Krabbe på Ranheim er bedre enn ingen Krabbe. 
 

● Bedkom: 
○ VIVO 

- Omdøpes til VIVO Junior og skal holdes rundt 16. - 18. mars.  
- Eyvor booker og er i kontakt med Ivana (VIVO junior sjef).  
- Magnus dobbeltsjekker om det er V&A eller bedriftene som skal 

spandere mat. 
○ Hafskjoldeffekten 

- Bjørn Hafskjold er booket og klar for Hafskjoldeffekten. 
- Det blir ikke servert mat/snacks, men det oppfordres til å ta med en 

nistepakke fylt med snacks.  
- Arrangementet skal blæstes på Facebook, men det ventes på en 

plakat fra Nuklomedia.  
 

● Nukleomedia: 
○ Ingenting 

 
● Kjelleren: 

○ Ingenting 
 

● Sekretær: 
○ Bål-bake off gjennomført 14.11.  

■ Det var 6 personer som møtte opp, med Eyvor og Jo Petter. 
Arrangementet var koselig, og det skal gjentas på nyåret med ny 
konkurransekategori. Eyvor i spissen.  

○ Pepperkakehuskonkurransen er i gang.  
■ Hvem i HS skal være med? Det ligger allerede en Doodle ute på 

Slack, som alle skal svarer på innen 26.11.  



○ Adventstenning  
- Skjer nå på søndag, den 29.11. Jo Petter fikser og har planen klar, 

men dersom noen i HS har lyst til å stille opp så gjør gjerne det.  
○ Kan vi vinke til Anne?  

- Anne lager julekalender som skal sendes på instagram-storyen på 
kontoen Volvox & Alkymisten, og hun lurte på om hun kunne få en 
video av HS som vinket. 

- Det ble bestemt av HS skulle filme en slik video når møte heves.  
- Det ble glemt.  

 
 
Undergrupper (oppdatering): 

- Bumblebeats:  
- InVitro:  
- Revyen: 
- Shanglelauget: 
- Trollkom:  
- Vokalium: 
- V&AIL: 
- Spanskymisten: 
- SkeiV&A:  

 
Eventuelt: 

- Oppsummering/evaluering av første semester som HS 
1. Hva er vi stolt av å ha fått til så langt? 
2. Hva har vi som mål å få til neste semester? 

- Kalender på nettsida, er alt lagt inn? 
- Hvordan gjør man dette, evt hvem sender man bestilling til? 

- Det er kaos på NV-kjøkkenet til tider. Er det noe system for hvem som vasker der 
inne? 

- Skal vanligvis være en vaskeliste. Det er Timini sitt ansvar. Eyvor skal høre 
med Ellinor (leder av Timini) om dette. 

- Generell regel: Rydd opp etter dere selv! 
 

Oppgaver til neste møte/nyåret 
 
Oppgave Hvem? Utført? 

Hvordan legge ting inn på nettsiden? 
Bestillingssystem? 

Liv Johanne  

Hvordan kan styret bli mer synlig? Alle  

Send inn en sak til NTNU-hjelp/vaktmester, 
Kontordøren kan ha blitt svekket. NV-kjøkkenet sin 
dør kan man ikke låse 

Eyvor Ja 

Fikse Minecraft Eyvor  

https://docs.google.com/document/d/1Lr1Bl4EXQnMxqU7GQQwS-1UxZKSEwS8cy8UoStgzRBY/edit?fbclid=IwAR1ChIGvJwUYQHG_p9J5LPOjWMtKCE5g2qSvZRxxQ7rcLVQcEcNjebr7uRE


 
 
Konstruktiv møtekritikk: 
Litt hurtig med alle kryssene som ble gitt 
Et effektivt møte  
Diggerunde: 

Lage doodle for møter på nyåret Eyvor  

Julekort - design og printing Liv Johanne  

Julekort - gi de ut Jo Petter (+ Anna)  

Overgang Vipps til iZettle Magnus  

Interesseskjema Oppdal Jonas og Eyvor Ja 

Svar på spørsmål fra masterfaddersjef Eyvor Ja 

Ringe studenterhytta og mase om catering Silje  

Snakke med Thomas for å avklare rollen angående 
masterfaddersjef 

Anna  

Fikse Collegegensere en eller annen gang i 
fremtiden 

Nuklomedia (Liv 
Johanne) 

 

Finne ut om det er mulighet for å lage en plan B 
avtale med Ranheim angående Krabbe 

Silje  

Finne ut om det er Bedriftene eller V&A som skal 
sponse mat på VIVO junior 

Sanna og Magnus  

Blæste Hafskjold effekten Sanna og Liv Johanne  

Etterspørre system for vasking av NV-kjøkkenet Eyvor  

   

   


